
 Superbuss - Muligheter framover 
Miljøpakken inviterer herved til seminar om superbuss i Trondheim. 
 
I klimaforliket i 2012 vedtok Stortinget at all vekst i persontrafikk i de store byene skal tas 
med kollektivtrafikk, sykkel og gange. Dette er en stor utfordring, og vi vil se nærmere på 
hvordan et superbuss-konsept kan være et svar på denne utfordringen. 
 
 
Sted: Quality Hotel Augustin 
Tid: 22/1 kl. 12:00 - 17:00 
 
Program: 
12:00-12:20 Velkommen, ved ordfører Rita Ottervik og fylkesordfører Tore O. Sandvik.  
  
12:20-13:50  Dagens situasjon og utviklingen framover. 

- 45 min, nasjonal situasjon ved Ingunn O. Ellis, Urbanet Analyse  
- 45 min, lokal situasjon ved Henning Lervåg. 

 
14:00-15:15 Andres erfaringer. 

- Erfaring med superbuss/ bus rapid transit i sammenlignbare byer, ved Axel 
Kühn, uavhengig ekspert på kollektivtrafikk. 
- Fakta om superbuss, ved Werner Nüchterlein, P&N Consult AB. 

  
15:30-16:15 Lokale tanker og planer. Staten dekker 50 % av investeringene, men hvordan 

finansiere den lokale egenandelen? 
- Fylkeskommunens planer og finansieringsmuligheter, ved Erlend Solem, 
samferdselsdirektør i Sør-Trøndelag fylkeskommune. 
- Miljøpakkens planer og finansieringsmuligheter, ved Henning Lervåg. 

  
16:15-17:00 Debatt. Ledet av Janne Sollie, Adm. direktør for AtB. 
 
 
 
Påmelding sendes til janne.lonsethagen@stfk.no innen 20.1.15. Vel møtt! 
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